
Z Á P I S 

 22. schůze Rady města Soběslavi, 
která se konala dne 18. listopadu 2020 od 14:00 hodin  

v kanceláři starosty města  

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 

Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Pavel Lintner, Mgr. Alena Krejčová,  

  Mgr. Michal Pánek, Michal Turek, Mgr. Petr Valeš 

Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Omluven: Mgr. Petr Lintner 

Host: Ing. Zina Petrásková – ředitelka Senior-domu Soběslav 

Jednání 22. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 

jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 

1. Nástavba Senior-domu Soběslav 

2. Návrh rozpočtu města na rok 2021 

3. Program 12. zasedání ZM 

4. Komise rady města 

5. Průmyslová zóna 

6. Roční odměny ředitelům organizací města 

7. MŠ Duha – nákup serveru, provozní příspěvek na projekt 

8. Pozemky, smlouvy 

a) Město Tábor – dodatek č. 1 k darovací smlouvě (soutěž Talent roku) 

b) OOSM/92/2020 – ZŠ E. Beneše – dodatek č. 3 ke zřizovací listině 

9. Různé 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 21. jednání RM ze dne 3. listopadu 

2020 žádné připomínky. 

Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Petr Valeš a Mgr. Alena 

Krejčová.  

Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Nástavba Senior-domu Soběslav 

Předložila: Ing. Zina Petrásková – ředitelka Senior-domu Soběslav, která byla přítomna 

jednání RM 

Příloha: Rekapitulace projednání nástavby Senior-domu Soběslav v ZM 2016-2020 a RM 

2015-2020; Vyjádření Jihočeského kraje; Žádost o souhlas s pořízením pásového žehliče 

V návaznosti na jednání ZM dne 23. 9. 2020 diskutovala RM za přítomnosti ředitelky Senior-

domu Soběslav Ing. Z. Petráskové o možných problémech spojených s plánovanou nástavbou 

budovy Senior-domu Soběslav. Rozšíření Senior-domu Soběslav je v souladu se 

Střednědobým plánem rozvoje sociálních služeb JčK, následné financování provozu je 

zajištěno z MPSV prostřednictvím Jihočeského kraje. Při vlastní realizaci bude nutné věnovat 

velkou pozornost minimalizaci dopadů na stávající klienty. 

Mgr. A. Krejčová informovala o jednání Finančního výboru ZM dne 16. 11. 2020, který 

doporučil opětovné projednání nástavby v ZM. 

V rámci diskuse se RM shodla na opětovném zařazení tohoto bodu do prosincového jednání 

ZM. 

Ředitelka Senior-domu Soběslav Ing. Z. Petrásková požádala o souhlas s nákupem 

průmyslového pásového žehliče vybraného v rámci poptávkového řízení organizovaného 

ředitelkou organizace. Zařízení bude pořízeno z fondu investic Senior-domu Soběslav. 
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Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 22/299/2020 a 22/310/2020. 

2.  Návrh rozpočtu města na rok 2021 

Předložila: Mgr. Lucie Krejčí – pracovnice FO MěÚ 

Příloha: FO/20/2020 

Předložen návrh rozpočtu města na rok 2021 zpracovaný pracovnicí FO MěÚ Mgr. Lucií 

Krejčí. Předložený návrh předpokládá příjmy ve výši 157.895.150 Kč a výdaje ve výši 

163.931.200 Kč. 

Předložený návrh byl projednán Finančním výborem ZM dne 16. 11. 2020 a doporučen ke 

schválení na prosincovém jednání ZM. 

Spolu s návrhem rozpočtu bude na jednání ZM předložen střednědobý výhled rozpočtu města 

na období 2022-2024. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 22/300/2020. 

3.  Program 12. zasedání ZM 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Předložen návrh programu 12. zasedání ZM, které se uskuteční 16. 12. 2020 od 18:00 hodin 

ve velkém sále KDMS. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 22/301/2020. 

4.  Komise rady města 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha - starosta města 

V návaznosti na jednání RM dne 20. 10. 2020 byla diskutována činnost a rozsah komisí RM. 

V této souvislosti byl předložen návrh na zrušení Komise IT a dále sloučení Komise životního 

prostředí a odpadového hospodářství s Komisí výstavby a dopravy. RM děkuje dosavadním 

členům Komise IT a Komise ŽP a OH za jejich činnost. 

Hlasování o zrušení Komise IT: Pro: 5; Zdržel se: 1 (M. Turek); Proti: 0 

Ostatní hlasování k tomuto bodu: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 22/302/2020. 

5.  Průmyslová zóna 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

V návaznosti na minulé jednání RM informovala Mgr. A. Krejčová o jednání se zástupci 

petičního výboru dne 4. 11. 2020.  

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 22/303/2020. 

6.  Roční odměny ředitelům organizací města 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: KT/27/2020 

Předložen návrh ročních odměn ředitelům organizací města, jednatelům společností města  

a tajemníkovi MěÚ Soběslav.  

Hlasování o výši odměny pro ředitelku MŠ Duha: Pro: 5; Zdržel se: 1 (Mgr. A. Krejčová); 

Proti: 0 

Hlasování o výši odměny pro ředitele KDMS: Pro: 5; Zdržel se: 1 (Mgr. P. Valeš); Proti: 0 

Hlasování o ostatních odměnách: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 22/304/2020. 

7.  MŠ Duha – nákup serveru, provozní příspěvek na projekt 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/93/2020, OOSM/94/2020 
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Předložena žádost ředitelky MŠ Duha Soběslav Mgr. A. Krejčové o souhlas s pořízením 

serveru včetně příslušenství spolu s žádostí o souhlas s použitím investičního fondu školy na 

tento nákup. 

Dále předložena žádost o souhlas s ponecháním části provozního příspěvku určeného na 

spolufinancování projektu „Zahrada sedmi barev“ jako výnosy příštích období do roku 2021. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 22/305/2020 a 22/306/2020. 

8.  Pozemky, smlouvy 

Město Tábor – dodatek č. 1 k darovací smlouvě (soutěž Talent roku – přesun do 

školního roku 2020/2021) 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Žádost o přesun finančního příspěvku 

Předložena výše uvedená žádost o schválení dodatku č. 1 k darovací smlouvě. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 22/307/2020. 

ZŠ E. Beneše – dodatek č. 3 ke zřizovací listině 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/92/2020 

Předložen návrh dodatku č. 3 ke zřizovací listině včetně úplného znění zřizovací listiny 

Základní školy Soběslav, tř. Dr. Edvarda Beneše. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 22/308/2020. 

9.  Různé 

Asfalt OK Group, s. r. o., České Budějovice – smlouva o dílo (oprava místní komunikace 

Nedvědice) 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Příloha: Cenová nabídka 

Předložena výše uvedená cenová nabídka. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 22/309/2020. 

Pojištění vozidel města pro rok 2021 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Nabídka pojištění vozidel v majetku města Soběslavi pro rok 2021 

Předložena informace o výběrovém řízení na pojištění vozidel v majetku města na rok 2021 

organizovaného společností GrECo international, s. r. o., Praha. Osloveno bylo  

6 pojišťovacích ústavů, firma GrECo doporučila jako nejvýhodnější nabídku Generali České 

pojišťovny, a. s. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 22/311/2020. 

ZŠ Komenského – nákup serveru 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/96/2020 

Předložena žádost ředitele ZŠ Komenského Mgr. J. Holase o souhlas s pořízením serveru 

včetně příslušenství spolu s žádostí o souhlas s použitím investičního fondu školy na tento 

nákup. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 22/312/2020. 
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KDMS – změna rozpočtu 2020 

Předložil: Mgr. Petr Valeš – ředitel KDMS 

Příloha: Žádost o změnu rozpočtu 

Předložen návrh změny rozpočtu KDMS v roce 2020 na snížení příspěvku od zřizovatele  

o 500.000 Kč z důvodu omezení činnosti organizace na jaře a na podzim letošního roku 

v souvislosti s mimořádnými opatřeními. Návrh dále obsahuje mezipoložkový přesun 

snižující mzdové náklady a posilující především položku na opravy. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 22/313/2020. 

Advent v Soběslavi 2020 – příprava akcí 

Předložila: Mgr. Alena Krejčová 

Příloha: Návrh programu akcí 

Předložena informace o přípravě akcí v rámci vánočních adventních dní a vánočních svátků 

navrhovaných komisí kultury, školství a cestovního ruchu společně s Diakonií ČCE Rolnička. 

Slavnostní rozsvícení vánočního stromu bez kulturního programu se uskuteční v neděli  

29. 11. 2020 v 17:00 hod., a bude možné jej shlédnout na internetových stránkách města.  

Žádost Diakonie ČCE Rolnička o finanční příspěvek na tyto akce bude projednána na příštím 

jednání RM. 

Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 22/314/2020. 

Audit projektu „Zimní stadion v Soběslavi – snížení energetické náročnosti“ 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: Zpráva o auditu operace 

Předložena informace o ukončení a závěrech auditu projektu „Zimní stadion v Soběslavi – 

snížení energetické náročnosti“ provedeného auditním orgánem MFČR, na který město 

získalo dotaci z Operačního programu životního prostředí. 

Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. P. Valeš 

 Informoval o výměně podlahové krytiny (lina) v malém sále KD firmou Zotepo,  

s. r. o., Soběslav, a dále o sjednocení podlahové krytiny v prostoru baru za malým 

sálem. 

Mgr. Michal Pánek 

 Informoval o provozu na sportovištích a o výpadku příjmů TJ Spartak v návaznosti na 

přijatá vládní opatření.  

 

 

 

 

 

 

Jednání RM skončilo v 17:00 hodin.  

 

 


